
R E F E R A T   

fra bestyrelsesmøde 

torsdag d. 4. april 2024 

kl. 18.30 i Klublokalet. 

 

01. Godkendelse af dagsorden. 

       Godkendt. 

02. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

       Godkendt. 

03. Orientering fra gymnas?kafdelingen. 

       Vintersæsonen er slut, der er dog et par hold der fortsæDer lidt endnu. 

       Til opvisningen var der fuldt hus og der blev omsat for ca. kr. 9.000,-. 

       Starten på udlejning af redskaber ?l DGI er gået godt, der var dog lidt pres på 1. gang ?l Kalundborg, 

       men ?l Roskilde og Sorø gik det godt.  Kun en mindre skade på redskaberne. 

      Sæsonen er sluDet med 560 ?lmeldt og sommersæsonen er allerede på 225 ?lmeldte. 

       Gymnas?kskole aRoldes med LBI/DGI d. 1.-3. juli i Pedersborg-hallen med plads ?l 100 deltagere. 

       Ærgrelse over at Lørdag i hallen er blevet lukket uden der var forsøgt at finde en eller anden løsning. 

       Der er kræYer i gang for at prøve og starte op igen, måske på en anden måde. 

       Team Rynkeby havde igen fuldt hus ?l deres event. 

04. Orientering fra badmintonafdelingen. 

       Sæsonen sluDer med 84 ?lmeldte, hvilket er en del flere end sidste sæson. 

       Alsted-Fjenneslev har reDer henvendelse om vi kan hjælpe med nogle ?mer ?l badminton og gymna- 

       s?k, idet Alsted-Fjenneslev-hallen er ramt af vandskade, så hele gulvet er taget op. Vi forsøger at 

       hjælpe så godt vi kan. 

05. Orientering fra bankoafdelingen. 

       Det går fortsat godt med spillene og overskuddet for regnskabsåret vil overs?ge sidste års rekord- 

       overskud. 

06. Orientering om regnskab. 

       Indberetning af medlemstal for 2023 er afsluDet og viser en pæn fremgang for os. 



       Det blev besluDet at sige nej tak ?l henvendelsen vedrørende nyt regnskabssystem, da det koster 

       væsentligt mere end det vi har nu. 

07. Ansøgning om ikke budgetlagt støDe ?l afdelingerne. 

       Ingen ansøgninger. 

08. Springgrav. 

       Ansøgning ?l fonde o.l. sæDes i gang. 

09. Status på henvendelse om Nerf Gun afdeling. 

       Der har været aRoldt møde hvor der blev udvekslet forventninger. Inden næste møde skal der for- 

       søges at finde et par stykker mere der kan hjælpe ?l i en evt. afdeling. JeaneDe kontakter nogle 

       klubber der har Nerf Gun på programmet nu, for at høre lidt mere om deres erfaringer. Næste møde 

       d. 23.4. eller 2.5. 

10. Orientering fra formanden. 

       Der betales ikke mere kon?ngent ?l Sorø Kultur- & Fri?dscenter, da vi ikke benyDer lokaler mere 

       eYer mo?onsafdelingen er s?llet i bero. 

       Sportsrådet er igen fuldtalligt, idet det lykkedes at finde medlemmer ?l forretningsudvalget på den 

       ekstraordinære generalforsamling. 

       Foreningen Ak?v Pedersborg sæDer nu gang i næste projekt ved skole, som er et crossfit og parkour 

       anlæg. 

11. Eventuelt. 

       Ingen ?ng. 

12. FastsæDelse af generalforsamling. 

      Tirsdag d. 28. maj kl. 19.30. 

       Forslag ?l vedtægtsændring: Det foreslås, at indkaldelse ?l generalforsamlingen foretages via mail. ?l 

       medlemmerne samt på hjemmesiden. Har ?dligere været varslet i Sorø Avis. 

 

Referat: Richard 

    

        

             



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


